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15. 6. 2001 - Vítání léta, 16. 6. 2001 - Lišák jenom tak - Jindřichův Hradec

To co jsem zažil tento pátek a sobotu, to se nedá moc popisovat, ale přesto to zkusím. V pátek
začalo v Jindřichově Hradci na zámecké zahradě před Rondelem léto koncertem Vítání léta,
kde vystoupili domací Jen tak tak, Poupata a Folk lok za podpory asi třech desítek diváků. První
jmenovaná skupina byla organizátorem tohoto koncertu. Proto vystoupila netradičně jako první.
Kdo jí zná z dřívějších let, určitě si vzpomíná, že měla dvě zpěvačky. Měla. Nedávno byly 
vyměněny za jednu jedinou. Když jsem je slyšel s ní poprvé, bylo to takové neslané nemastné.
Je vidět, že od té doby udělali veliký pokrok. Na koncertě představili písničky z jejich posledního
alba Obrysy lásek a také úplně nové. Mezi nima také nechyběla klasika, tedy zhudebněná
poezie Josefa Václava Sládka, která je pro tuto skupinu typická. Líbil se mi i nový kabát písně
Nádraží. No, co psát, nádhera. Následovala pauza. Při ní se nazvučovala Poupata. Co o nich
psát, když je všichni určitě znáte??? No, já se musím přiznat, že jsem je viděl poprvé. I oni
viděli Hradec poprvé. Zahráli nám své hity. Dokázali mi, že si ten loňský klíč zasloužili. Po nich
měl vystoupit Folk lok. Jelikož museli nazvučit, všichni jsme se včetně Poupat a části Jen tak
taku přesunuli do Rondelu, kde jsme si zazpívali lidové písně. Poslední účinkující byl již
zmíněný Folk lok. Co mám k tomu psát??? Nádherné zakončení nádherného večera.

V sobotu od 15 hodin měl začít na zahradě gymnázia nultý ročník festivalu Lišák jenom tak.
Jelikož pršelo, byl přesunut do prostoru tělocvičny. Přišel jsem tam okolo 18 hodiny. Co se to
stalo??? Když jsem se ptal, dostalo se mi odpovědi, že jsem jediný divák, za což se mi dostalo
bouřlivého potlesku a že si teda hrají jen tak pro sebe v hledišti. Prý za den přišlo málo diváků,
tak se začátek přesunul na 19:30. Tak jsem tam zůstal. Ujal se mě písničkář Tomáš Zeno
Václavík. Slyšel jsem písně, které bych asi na koncertě ani neměl šanci zaslechnout. Zazpívali
jsme si, zatančili a v půl osmé přišli čtyři diváci. Mezitím se aparatura přeinstalovala zpět na
pódium. Začala skupina Bluesshell, po nich vystoupil Jeroným Lešner s kapelou, následoval
zahraniční host písničkářka Janka Kúdelová. Ve svém bloku zazpívala svou u nás (díky
internetu a FOLKtimu) asi nejznámější píseň Dnes večer. Následovalo duo Disney Band. Po
nich měl vystupovat Jarret a Jen tak tak. Jak to dopadlo nevím, musel jsem odejít domů.
Organizátor se nechal slyšet, že toto není určitě, ani po této zkušenosti, poslední ročník. A taky
jsem nejednou četl, že české a slovenské folkové skupiny hrajou jen proto, že je to baví. V
sobotu jsem se o tom přesvědčil. Koncert pro pět lidí a k tomu hrál i host ze zahraničí. A to, co
jsem slyšel, jenom za cesťák nebo i bez něj. Tak to teda poklona!!!
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